
Datum: 15 april 2025 
 
Beleidsveld/ onderwerp: Wijken / wijkbureau Binnenstad 
 
Vraag: Heel graag willen we ook ophalen wat er per wijk speelt. Hierover heb ik natuurlijk gesprekken 
met buurtbewoners en vertegenwoordigers verenigingen, maar ik ben ook benieuwd of wijkadviseurs 
van een wijkbureau me kunnen helpen, bijvoorbeeld met een top 5 aan thema's / onderwerpen 
waarvan jullie zien dat bewoners in de binnenstad zich druk maken. 

 
Antwoord:  
De wijk Binnenstad heeft naast bewoners ook heel veel ondernemers en bezoekers. De Binnenstad 
wordt erg gewaardeerd om haar vele voorzieningen en schoonheid. Wel is de bevolkingsdichtheid in 
de Binnenstad erg hoog (het aantal bewoners groeit met een derde met de nieuwbouw in het 
Beurskwartier) en de druk op de openbare ruimte ook (de groei van de stad betekent ook een groei 
van ‘bezoekers’ van de Binnenstad). Enkele thema’s waar de gemeente veel vragen en meldingen 
over krijgt zijn:   
 

- De druk op de openbare ruimte zorgt voor overlast. Die overlast is subjectief. De ene persoon 
heeft geen last of geniet zelfs van het geluid van uitgaanspubliek of spelende kinderen, 
ondervindt een andere persoon hiervan geluidsoverlast. Zwerfafval en de overlast van 
kwetsbare personen zijn typisch voor de wijk Binnenstad (vanwege het aanleveren van afval 
op straat i.p.v. ondergrondse containers en de opvangmogelijkheden in en aantrekkingskracht 
van de Binnenstad) en voor een stijgend aantal mensen een probleem. 

- Qua vervoer maakt de Binnenstad zich zorgen om een toename van geparkeerde fietsen op 
specifieke plekken, zodat de doorgang van voetgangers en hulpdiensten wordt belemmerd en 
de struggeling met parkeerplekken voor aannemers, loodgieters e.d. 
  

 
 
 
 


